

Question #1:

Would DIAND be open to a solution that included providing it's users with training to utilize a software solution that enables them to perform their own monitoring and create distributions at any time directly through the software at a substantial cost savings? Ie: instead of the successful bidder providing the monitoring, analysis and distribution and billing the hourly rate, members of the DIAND communications team would have full access to the software to run searches and track results and send them via a briefing to a distribution group at any time they need to.

Answer #1:

The successful bidder will be required to provide media monitoring services as described in the statement of work; training or use of a software program will not be required by the end user.

Question #2:

I've been reviewing the request for proposals (01-13-0002) and I noted the term, including possible extensions, is nearly five years in duration. I expect that if I submit a proposal for a shorter length of time, then my proposal would be rejected, or am I incorrect?

Answer #2:

Your proposal would be rejected, you need to commit for the duration of the contract. Please note that bidders are encouraged to factor annual inflation rates for their proposed resources.

Question 1:

Est-ce que MAINC serait ouvert à une solution qui inclurait pour ses utilisateurs une formation pour utiliser "une solution logicielle" qui leur permettrait d'effectuer, à des économies de coûts substantielles, leur propre surveillance tout en créant des rapports pour distributions, à tout moment et directement via le logiciel ? À savoir: Au lieu que le soumissionnaire retenu fournisse: la surveillance, l'analyse et la distribution et la facturation du tarif horaire, ce serait les membres de l'équipe des communications du MAINC qui auraient un accès complet au logiciel pour effectuer des recherches et le suivi des résultats et envoyer via un résumé à un groupe de distribution à chaque fois qu'ils en ont besoin.

Réponse 1 :

Le soumissionnaire retenu sera tenu de fournir des services de surveillance des médias comme décrits dans l'énoncé de travail, la formation ou l'utilisation d'un logiciel ne seront pas requises pour les utilisateurs du service.

Question 2 :

J'ai passé en revue la demande de propositions (01-13-0002) et j'ai constaté le terme, y compris les extensions possibles, la durée est près de cinq ans. Je présume que ma proposition sera rejetée si je soumetts une proposition pour une courte période de temps ou ai-je tort?

Réponse 2 :

Votre proposition serait rejetée, vous devez vous engager pour la durée du contrat. Veuillez noter que les soumissionnaires sont invités à tenir compte des taux d'inflation annuels pour leurs ressources proposées.